

2615/2016



DOON UNIVERSITY, DEHRADOON

Semester Examination, Second Semester, 2016

School of Chinese Language

Course: SLC - 109: WRITING CHINESE

Time Allowed: 3Hours

Maximum Marks: 50

Note: Attempt questions from all 3sections

SECTION-A

Translate the following sentences into Chinese (any five)

2*5=10

1. They both like each other's tone of Chinese characters. The day before yesterday they helped each other to prepare for exam.
2. He is very forgetful. He lost his visa from the pocket of his overcoat.
3. She has fallen ill. So that she could not go to watch the world cup.
4. The day before yesterday the graduate students went to a traveling agency to do part time work
5. The western countries celebrate Christ mas and New Year. They also gift each other.
6. Today we the hostel people are planning to arrange a get together. We have called our teachers too.

Translate the following sentences into English (any four)

2*4=8

1. 老师在黑板上写过很多生词了。一些我认识但一些不会。
2. 我的中国朋友给了我对联。他说这个事很吉祥的。
3. 为了去外国学习他已经买了机票。他通过所有的手续。
4. 飞机起飞的时候空姐告诉了带安全带。一些人还没带了。
5. 他赶快地带他的眼镜。真倒霉还摔跤了

SECTION-B

Make SENTENCES (any 5)

1*5=5

1. 差点儿
1. 把
2. 哭笑不得
3. 除了。。以外
4. 越来越
5. 一。。就。。

CORRECT THE SENTENCES

1*3=3

1. 他的那本书朋友把拿走了。
2. 他父亲的身体越好来他越高兴起来了
3. 阿里的衣服差一点儿长

SECTION-C

Write a short note on the following topic (any two)

2*12=24

1. 我最喜欢的城市
2. 我们大学内（里）的生活
3. 我学韩语的经历